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Szanowny Panie Prezydencie

W imieniu mieszkaric6w Wloclawka znrracarr_ sig z proSb4 o odnowienie znak6w
poziomych na ulicach Woclawka. Obecnie oznakowanie jest malo czytelne i bardzo
ztiszczone. Oznakowanie poziome stosuje sig w celu zwigkszenia bezpieczeristwa
uczestnik6w ruch drogowego i innych os6b na drodze. Ulatwiaj4 korzystanie z ulic i
minimalizuj 4 ryzako wypadku.

Kieruj4c sig tosk4 o bezpieczeristwo mieszkaric6w Wloclawka bardzo proszg o
zapewnienie mieszkaricom bezpiecurego korzystania z ulic.

Z powainntem


